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ZAPISNIK 
sa devete sjednice Odbora za ekonomiju, finansije i budžet Skupštine Crne Gore, 

održane 6. marta 2017. godine 
 
 Sjednica je počela u 10:35 časova. 
 Predsjedavao je Vujica Lazović, predsjednik Odbora.  
 Sjednici su prisustvovali poslanici: Predrag Sekulić, Filip Vuković, Branko Čavor, Petar 
Smolović, Genci Nimanbegu i Jovanka Laličić. 

Poslanika Genci Nimanbegua, u skladu sa članom 65 stav 2 Poslovnika Skupštine Crne 
Gore, na početku sjednice zamijenio je poslanik  Adrijan Vuksanović. 

Poslanicu Jovanku Laličić, u skladu sa članom 65 stav 2 Poslovnika Skupštine Crne 
Gore, na početku sjednice zamijenio je poslanik  Mirsad Murić. 

Sjednici je, u skladu sa članom 67 stav 1 Poslovnika Skupštine Crne, prisustvovala 
predstavnica predlagača,Dragica Sekulović, ministarka ekonomije. 

Predsjednik Odbora konstatovao je da postoji kvorum za rad i punovažno odlučivanje. 
Rad sjednice pratili su predstavnici medija.  

 Za sjednicu je utvrđen sljedeći 
 

DNEVNI RED: 
 

1. Predlog odluke o prihvatanju Aneksa 1 akcionarskog ugovora između države Crne  

Gore i A2A S.P.A. sa Predlogom aneksa 1 ugovora akcionara i 

 

2. Tekuća pitanja. 

 
Prva tačka - PREDLOG ODLUKE O PRIHVATANJU ANEKSA 1 AKCIONARSKOG 
UGOVORA IZMEĐU DRŽAVE CRNE  GORE I A2A S.P.A. SA PREDLOGOM ANEKSA 1 
UGOVORA AKCIONARA 
 

Predsjednik Odbora, Vujica Lazović, podsjetio je da je Vlada Crne Gore, na sjednici 23. 
februara 2017. godine, utvrdila Predlog odluke o prihvatanju Aneksa 1 akcionarskog ugovora 
između države Crne Gore i A2A S.P.A. sa Predlogom aneksa 1 ugovora akcionara i da je isti  

dostavljen  Odboru 3. marta 2017. godine. 

Takođe, podsjetio je, da je Skupština Crne Gore 25. saziva na Dvanaestoj sjednici prvog 
redovnog zasijedanja u 2016. godini, 29. jula 2016. godine, donijela Odluku o prihvatanju 
Akcionarskog ugovora između Države Crne  Gore i A2A S.P.A. 

Uvodno obrazloženje o Predlogu odluke o prihvatanju Aneksa 1 akcionarskog ugovora 
između države Crne Gore i A2A S.P.A. sa Predlogom aneksa 1 ugovora akcionara dala je 
Dragica Sekulović, ministarka ekonomije, nakon čega je otvorena rasprava. 

 U raspravi su učestvovali poslanici: Vujica Lazović, Predrag Sekulić i Petar Smolović. 
 
 Odbor je, nakon rasprave, odlučio da podnese Skupštini sljedeći  
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I Z V J E Š T A J 
Predstavnica predlagača u uvodnom obrazloženju, podsjetila je Odbor da je u cilju 

aktivnosti neophodnih za realizaciju izgradnje drugog bloka Termoelektrane (TE) Pljevlja, 29. 
avgusta 2016. godine, zaključen Ugovor sa italijanskom kompanijom A2A, koja raspolaže sa 
41,75% učešća u akcijskom kapitalu Elektroprivrede Crne Gore (EPCG). Upoznala je Odbor da je 
Vlada Crne Gore na sjednici održanoj 23. februara 2017. godine utvrdila Predlog aneksa 1 
Ugovora u cilju nastavka ugovornog odnosa sa strateškim partnerom. Imjući u vidu da je 31. 
decembra 2016. godine istekao Ugovor navedenim aneksom 1, između ostalog, predlaže se 
produženje prethodno definisanih prava i obaveza do 30. juna 2017. godine. Takođe, ukazala je 
da Aneks sadrži dodatak koji se odnosi na Biznis plan vezan za finansiranje i izgradnju drugog 
bloka TE Pljevlja u 2017. godini, kao i da daje mogućnost sagledavanja smanjenja iznosa put 
opcije u predviđenom vremenskom periodu. 

Na Odboru je konstatovano da je Skupština Crne Gore donijela Odluku o prihvatanju 
akcionarskog Ugovora između države Crne Gore i A2A u skladu sa članom 29 Zakona o državnoj 
imovini, a koji se odnosi na raspolaganje stvarima i drugim dobrima u državnoj imovini iznad 
vrijednosti od 150 mil. €, te da u skladu sa navedenim treba da donese odluku o prihvatanju 
Aneksa 1 akcionarskog ugovora. 

Tokom rasprave na Odboru, poslanike su interesovali razlozi potpisivanja navedenog 
Aneksa, načini zaštite državnih interesa,  izvijesnost smanjenja put opcije, aktivnosti u pogledu 
izgradnje drugog bloka TE Pljevlja i načini definisanja finansijske konstrukcije sa investitorom, 
kao i razlozi produžavanja Ugovora na kratak period.  

Imajući u vidu  činjenicu da ugovorne strane namjeravaju da nastave saradnju u pogledu 
upravljanja kompanijom EPCG u skladu sa Akcionarskim ugovorom, na Odboru je konstatovano 
da se izvršavaju dopune određenih odredbi Ugovora kojim se produžava trajanje Ugovora i 
period za korišćenje prodajne opcije. Stoga, ustanovljeno je da je predmet Aneksa 1 Ugovora 
regulisanje odnosa između akcionara EPCG, uključujući izlaznu opciju kompanije A2A S.p.A. 
ukupne vrijednosti 250 miliona eura, kao i da se Aneks 1 Ugovora zaključuje na period do 30. 
juna 2017. godine. 

Nakon rasprave, Odbor je, sa sedam glasova „za“, odlučio da predloži Skupštini da usvoji 

Predlog odluke o prihvatanju Aneksa 1 akcionarskog ugovora između države Crne  Gore 
i A2A S.P.A. 

Za izvjestioca Odbora na sjednici Skupštine određen je poslanik Filip Vuković. 

Druga tačka - TEKUĆA PITANJA 

Predsjednik Odbora, podsjetio je članove Odbora: 

 da je rok za podnošenje prijava na Javni konkurs za imenovanje dva člana Savjeta 

Agencije za elektronske komunikacije i poštansku djelatnost, koji je objavljen 10. februara 

2017. godine na internet stranici Skupštine Crne Gore, kao i u  Dnevnim novinama 11. i 12. 

februara 2017. godine, istekao 27. februara 2017. godine. Zatim je obavijestio da je prijave 

na Javni konkurs podnijelo osam kandidata: 
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1. Šefkija Murić, 

2. Zoran Sekulić, 

3. Velibor Šaban, 

4. Predrag Boljević, 

5. Vladan Đukanović, 

6. Predrag Vujović, 

7. Miodrag Krunić i 

8. Dejan Jovanović 

S tim u vezi, dogovoreno je da dva člana Odbora sa službom Sekretarijata Odbora,  
ostvare uvid u dostavljenu dokumentaciju i provjere da li je ista kompletna, te da u 
slučaju da neko od kandidata nije dostavio neki od potrebnih dokumenata, služba 
zatraži dopunu dokumentacije u najkraćem roku. Dogovoreno je i da, nakon pregleda 
dokumentacije, a u susret sjednici Odbora, služba pripremi tabelarni pregled sa 
informacijama o kandidatima, kao i da se isti članovima Odbora proslijedi putem mejla. 
 

Takođe, dogovoreno je da Odbor na jednoj od narednih sjednica odluči da li će, shodno 

Poslovniku Skupštine Crne Gore održati konsultativno saslušanje prijavljenih 

kandidata. 

*     *     * 
Sjednica je završena u 10:55 časova. 

*     *     * 

 
Broj: 00-63-07/17- 
 
SEKRETAR SEKRETARIJATA ODBORA                                             PREDSJEDNIK ODBORA  
Demir Mujević, s.r.                                                                        Prof. dr Vujica Lazović, s.r. 

 

Deveta sjednica Odbora za ekonomiju, finansije i budžet, 
održana 6. marta 2017. godine 

 
REZULTATI GLASANJA 

                                                                           O PREDLOZIMA AKATA 

NAZIVI AKATA „ZA“ „PROTIV“ „UZDRŽAN“ 

PREDLOG ODLUKE O 
PRIHVATANJU ANEKSA 1 
AKCIONARSKOG 
UGOVORA IZMEĐU 
DRŽAVE CRNE  GORE I A2A 
S.P.A.  

Vujica Lazović 
Predrag Sekulić 
Filip Vuković 
Branko Čavor 
Petar Smolović 
Jovanka Laličić  
Genci Nimanbegu 

/ / 

 


